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W Wiśle czuje się bezpiecznie
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W minioną niedzielę przewodniczący Parlamentu Europejskiego odwiedził Wisłę i wziął udział w
niedzielnym nabożeństwie w kościele ap. Piotra i Pawła w Wiśle Centrum.

Wisła jest pierwszym miastem, które odwiedził nowy przewodniczący PE. Gościa w świątyni przywitał ks. Waldemar
Szajthauer i Paweł Anweiler, biskup diecezji cieszyńskiej Kościoła Ewangelicko-Augsburskiego. Pojawili się też
burmistrz Wisły Andrzej Molin oraz Starosta Cieszyński- Czesław Gluza. Nie zabrakło ciepłych słów w stronę nowego
przewodniczego. - Jestem bardzo wzruszony. Jak powiedział ksiądz proboszcz jestem w Wiśle niemalże
zborownikiem i jestem z tego dumny. Bardzo dziękuję za ciepłe przyjęcie, wsparcie i życzenia – mówił prof.
Jerzy Buzek. - Każdy z nas ma na świecie takie miejsca, w których czuje się bezpiecznie i do których może
wracać w trudnych chwilach. Ja mam takie miejsce w Chorzowie, na cmentarzu komunalnym, gdzie jest
grób moich rodziców. A drugie takie miejsca są na Śląsku Cieszyńskim i kościół w centrum Wisły jest w
czołówce tych miejsc. Dają mi one siłę do działania- Prof. Buzek mówił również o najbliższej przyszłości. –
Ostatnie dni były jednymi z najtrudniejszych w moim życiu, ale przede mną jeszcze trudniejsze dwa i pół
roku. To są wielkie wyzwania, dlatego chciałbym się zwrócić do Was o duchową pomoc, bo wiem jaką
wartość ma modlitwa. Bez duchowego wsparcia i naszej wspólnoty trudno mi sobie wyobrazić jak można
sobie poradzić w dzisiejszym świecie – zwracał się do wiślan przewodniczący PE.

Wizyta prof. Buzka miała charakter nieoficjalny. Przewodniczący PE po powrocie do kraju chciał w kościele ap. Piotra
i Pawła podziękować Bogu i prosić o błogosławieństwo na dalszą działalność.
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